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COMUNEI  DEVESELU 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 15.12.2014 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de secretarul comunei Deveselu, Gheorghe Eugenia, care a făcut 

prezenţa, arătând că sunt prezenţi toţi cei 13 consilieri locali aleşi. 
Având în vedere prevederile art. 40 alin.(1) din Legea 215/2001 secretarul comunei arată că 

şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a 
fost convocată de Primarul comunei Deveselu prin adresa nr. 476/09.12.2014 în baza Dispoziţiei nr. 
285/09.12.2014. 

Preşedinte de şedinţă este d-nul consilier Tenea Gheorghe. 
Doamna Secretar supune spre aprobare procesul verbal de la şedinţa ordinară din 21.11.2014, 

care a fost aprobat în unanimitate. 
Preşedintele de şedinţă dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta ordinea de zi. 
D-nul primar, dă citire ordinei de zi şi anunţă faptul că se completează cu un proiect de 

hotărâre şi retrag de pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre: 
1.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Regulamentului de Ordine Interioară a 

aparatului de specialitate al  primarului comunei Deveselu. 
2.Proiect de hotărâre referitor la: înfiinţarea în satul Comanca a  unui ghişeu de lucru al 

Primăriei comunei Deveselu. 
Supusă la vot, ordinea de zi, cu modificările făcute, este aprobată în unanimitate. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
1.Proiect de hotărâre referitor la: aprobare organigramă, număr de personal și stat de funcții 

al aparatului de   specialitate al primarului comunei Deveselu. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
2.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a 

aparatului de specialitate al  primarului comunei Deveselu. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
3.Proiect de hotărâre referitor la: stabilirea impozitelor şi taxelor locale şi alte taxe 

asimilate acestora,  aplicabile în anul fiscal 2015. 
Domnul primar, face precizarea că taxele şi impozitele sunt la nivelul anului 2015. Guvernul 

a stabilit majorarea cu 16% a acestora începând cu 1 ianuarie 2014, nu puteam să fim sub pragul 
prevăzut de lege. Nu sunt taxe în plus. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
4.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea tarifelor de închiriere și concesionarea 

bunurilor immobile aparținând domeniului public și privat al comunei Deveselu, recum și aprobarea 
uno taxe şi tarife pentru prestari servicii catre persoane fizice si juridice, pentru anul 2015. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
5.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Procedurii privind reglementarea acordării  

eşalonărilor  la plată   pentru  obligaţiile fiscale restante datorate bugetului local de către persoanele 
fizice. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
6.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Procedurii privind reglementarea acordării  

eşalonărilor  la plată  pentru  obligaţiile fiscale restante datorate bugetului local de către persoanele   
juridice. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 



 
 
 
 
7.Proiect de hotărâre referitor la: Includerea în domeniul public al comunei Deveselu  a 

unei suprafețe de teren  de 680,00 mp situată  în intravilanul comunei Deveselu, sat Deveselu,  la 
vest   de Cimitirul din str. Eroilor nr. 2a. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
8.Proiect de hotărâre referitor la: Extinderea Cimitirului situat în comuna Deveselu, sat 

Deveselu, str. Eroilor  nr. 2a,  cu suprafaţa de 680,00 mp. 
Domnul primar – vrem să extindem cimitirul şi în afară de această suprafaţă care a fost 

curăţată de gunoaie, se poate cumpăra teren de la urmaşii defunctului Barbu a lui Nine, au datorii de 
10.000 lei la taxe şi impozite. Nu se pot face popririi la morţi. După deces ar trebui făcută 
succesiunea în 12 luni. Sunt trei urmaşi, trebuie luată legătura cu ei şi să încercăm să luăm cei 2400 
mp să putem să extindem cimitirul. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
         9.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor didactice  şi 

a personalului didactic  auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din localitatea de 
reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă, pentru luna noiembrie  
2014. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
10.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea Planului de actiuni si lucrări de interes local 

pentru persoanele apte de  muncă din familiile beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2015. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
 
Propunere de completare la ordinea de zi : 
11. Proiect de hotărâre referitor la: rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli al  

comunei Deveselu pe anul 2014. 
Supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate. 
 

           12.  Discutii, intrebari, interplari. 
 Domnul primar – Vrem ca la Comanca să deschidem un ghişeu al primăriei prin care să 
venim în sprijinul cetăţenilor pentru a nu se mai deplasa până la sediul de la Deveselu pentru 
obţinerea diferitelor adeverinţe sau de a plăti taxele şi impozitele. 
 Referitor la asfaltare : pentru acest an s-a sistat, condiţiile atmosferice nu mai permit 
continuarea lucrărilor. Se vor relua în primăvară, cel mai probabil în luna martie 2015. După ce se 
termină cu aşternerea covorului asfaltic se vor face şanţurfile pentru reluarea apelor pluviale. 
 Vom continua să reabilităm drumurile, la Comanca se va aşterne covor asflatic de la 
Măcărăscu până la moară. Un nou proiect va viza secţiunea de drum de la Măcărăscu la Friţ. 
 Domnul primar – Domnul Pavel Marian solicită încheierea unui contract de vânzare 
cumpărare pentru terenul pe care are magazia. A depus o solicitare 27.11.2014, în termen de 30 zile 
trebuie să dau răspunsul. 
 Când îşi va achita c/val terenului şi costurile cu raportul de evaluare, atunci împuterniciţi pe 
cineva să încheie în formă autebtică contractul de vânzare – cumpărare. 
 Vă aduc la cunoştinţă că, există un protocol încheiat între Primăria Deveselu, comuna Redea 
şi OCPI semnat de fostul viceprimar şi fosta secretară de comună care schimbă limitele administrativ 
– teritoriale (T118), iar în acest moment avem cu 3,5 ha mai puţin teren în extravilan. 
 Aceste documente au fost ridicate de la OCPI acum 3 săptămâni. Nu au existat în primărie. 
Pe acest teren domnul primar de la Redea are construcții. Pe protocol domnul Copilescu a semnat în 
locul domnului primar Beciu, iar doamna secretară pentru dânsa. 
 



 
 
 
 Din această tarla urmează să îl scoatem pe Neagoe. Minciu solicită să-l punem în teren în 
T118 – arendaș fiind Neagoe. Terenul nu putem să-l mai luăm de la Redea. 
 V-am adus la cunoștință cu ce ne confruntăm. Vom avea câștig de cauză. Trebuie să ne 
îndreptăm împotriva celor doi: domnul Copilescu și fostă secretară. 
 Am avut o situație similară cu Stoeneștiul dar nu am renunțat la terenul aparținând comunei 
Deveselu. 
 Singura cale de atac este la domnul Copilescu și fostă secretară. 

Nu au fost mai fost alte discutii cu privire la proiectele initiate, drept pentru care domnul 
presedinte de sedinta Tenea Gheorghe declara inchisa sedinta ordinară. 
  
 
 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                      Gheorghe TENEA                                                            Eugenia GHEORGHE 

 
 
 

 


